
PROTOK6L NR XXVIII/12
z nadzwyczajnej sesii Rady Miejskiej w Jpdrzejowie
zwolanej na wniosek Burmistrza Miasta Jgdrzejowa

w dniu 28 grudnia 2012 roku.

Ad. 1.
O godzinie 1500 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XXVIII sesii Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil,2e na sali obrad obecnych jest 19 radnych, stwierdzil

quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturg radnego R. Kruka na sekretarza obrad

XXVIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Radny R. Kruk wyrazil zgodE.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej poddal kandydaturg radnego R. Kruka na sekretarza

pod glosowanie:
Za kandydatur4 radnego R. Kruka - 19 radnych
Przeciw - 0 radnych
Wstrzymalo siq - 0 radnych

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglodnie wybrala radnego R. Kruka na sekretarza obrad
XXVIII sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej odczl,tal porz4dek obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej
w JEdrzejowie:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2012 rok.
3. Uchwala w sprawie dokonania zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta

i Gminy Jqdrzej6w na laIa 2012 - 2018.
4. Uchwala w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w niewygasaj4cych z uplywem roku

budZetowego 2012 oraz okreSlania ostatecznego terminu dokonania tych wydatk6w.
5. Uchwala w sprawie przyst4pienia Gminy JEdrzej6w do sp6lki z ograniczon4

odpowiedzialnoSci4.
6. Zamknigcie obrad.

Uwag nie wniesiono.
Ad.2

Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkg i poinformowal, i2 decyzj4 Ministra
Finans6w ze Srodk6w rezerwy subwencji og6lnej dla Miasta i Gminy Jgdrzej6w zostala
przyznana kwota w wysokoSci 115 354 z1- Zwigksza sip, zatem wydatki o kwotE Il5 354 zl,
w dziale 801 rozdzial 801 01 paragraf 4010, zwigksza sig r6wnie2 dochody o kwotg 115 354
zl.

Przewodnicz4cy Rady. P. Blaszkiewicz zwr6cil uwagg, iZ r6wniez ulega zmianie
dotychczasowe uzasadnienie do projektu uchwaly.

Skarbnik Gminy B. Ciepluch wyjaSnila, na czym polegaj4 zmiany w uzasadnieniu
i  odczytala jego aktualne brzmienie.

Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie zmian w budZecie
miasta i gminy na 2012 rok nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glostSw
Wstzymalo sig - 0 glosr5w



/Uchwafa nr XXYlll/214/12 w zal4czenia do protokolu/'

Ad.3
Wiceprzewodnic zqcy W . Kpdra odczytal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Radny T. Kot zapytal czy uchwaly te sq ze sobq powi4zane i zapytal o zmniejszenia na

termomodernizacj q.
Skarbnik B. Ciepluch odpowiedziala, 2e tak.
Burmistrz M. Piszczek dodal, 2e co do zakresu nic nie ulega zmianie zmienia siE jedynie

kwota i termin realizacli termomodernizacj i.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziplo tdzial2l radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie dokonania zmiany

wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Jgdrzejriw na lata 2012 - 2018
nastgpujqc4 iloSci4 glostiw:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo siq - 0 glos6w
/Uchwala nr XXVIII/275 /12 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.4
Wiceprzewodniczqcy W. Kgdra odczytal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie ustalenia wykazu
wydatk6w niewygasaj4cych z uplywem roku bud2etowego 2012 oraz okreSlania
ostatecznego terminu dokonania tych wydatk6w nastgpuj4c4 ilo5ci4 glosriw:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glost6w
Wstrzymalo sip - 0 glosriw
/Uchwala nr XXYllll276ll2 w zal4czenfir do protokolu/.
Ad.5
Wiceprzewodnicz4cy W. Kgdra odczytal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Radny T. Kor zapytal czy bylaju2 wycena.
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz odpowiedzial, 2e tak
i podal kwotE 51 600 zl.
Radny A. Czajor zap1ta! czy mozemy wnieSijeszcze wysypisko.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 nie ma takiej potrzeby, udzial gminy wynosi 25%o.
Radny K. Majchrzak zapytal o pozostalych udzialowc6w i wysokoSi udzial6w.
Naczelnik W. Abramowicz poinformowal, iz jest to firma Domet (60%), firma Pana
Taborka ( I 5%) i Gmina Jgdrzejow (250/o).
Radny G. KuSmierz zapytal czy nie warto sip zastanowii nad wigkszym udzialem.
Burmistrz M. Piszczek wyjaSnit, i2 w jego ocenie to, co wynegocjowaliSmy jest dobre
dla gminy. Przy wniesieniu starego skladowiska i przyleglych dzialek mamy w zamian 25o/o
udzialu w przedsiEwzigciu.
Wiceprzewodnicz4ca M. Barafska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie przyst4pienia Gminy
Jgdrzejriw do sp6lki z ograniczon4 odpowiedzialnoSci4 nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 19 slos6w



- 0 glos6w
Wstrzymalo sig - l glos
/Uchwafa nr XXYllI./217ll2 w zalqczeniu do protokolu/'

Ad.6
Przewodnicz4cy Rady zamknql obrady o godzinie 15.30 i zNozyl noworoczne 2yczenia.

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

mgr Pawe/

Zalqczniki:
1. Lista obecnoici.
2, Uchwaty Rady Miejskiej podjqta na XXYIII sesji Rady Miejskiej.


